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Dobrý den! 

Na základě zákona č. 106/ 1999 Sb. (informační zákon) žádám jako občan Jan Prchal 

. . , ,  o informace, vyplývající z níže položených 

žádostí a otázek. 

 

1) Kolik lamp (kusů VO, svítidel) veřejného osvětlení se nachází v k. ú. obce Žleby? 

Kolik lamp (kusů VO, svítidel) z těch, které se nacházejí v k. ú. obce Žleby, je 

nefunkčních? 

 

Pokud povinný subjekt usuzuje na zpoplatnění tohoto dotazu, nechť vynechá 

předchozí část a odpoví, že požadovanými informacemi aktivně nedisponuje, a 

uvede, jakou částku by musel tazatel složit, aby získal na otázku v prvním 

odstavci odpověď. 

 

2) Existuje databáze všech dostupných informací a dokumentů, spojených od 

počátku s kauzou rekonstrukce ZŠ Žleby? Existovaly tyto informace a 

dokumenty v takové podobě, aby se s nimi všichni zastupitelé, vykonávající 

funkci zastupitele v předmětných volebních obdobích, mohli seznámit a 

nastudovat si je? Pokud ano, jak je tato databáze dostupná? Ev. jak byly tyto 

dokumenty zastupitelům zpřístupněny? 

 

3) Žádám o zpřístupnění nařízení obce, které zastupitelstvo dne 18. 12. 2023 

schválilo (bod č. 197), a o zpřístupnění nařízení obce č. 3/ 2023, které mělo být 

nově přijatým nařízením zrušeno. Očekávám případně aplikaci §3, odst. 5 

zákona č. 106/ 1999 Sb. 

 

4) Kolik firem bylo požádáno o cenovou nabídku na zpracování projektové 

dokumentace na rekonstrukci stávajících autobusových zastávek v Zehubech 

vyjma firmy „All Plan Projekt, Neratovice“? Pokud firem bylo více, v jaké výši 

podaly cenové nabídky? 
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5) Jaký je účel přesunu sloupu VO v Kamenných Mostech firmou Tomáš Havlíček 

za cenu 42 919,- Kč bez DPH? O jaký sloup VO se jedná? 

 

6) Dar pro ZŠ a MŠ Žleby ve výši 6 000,- Kč od ZOD Potěhy byl odeslán na jaký 

účet? 

 

7) Byl pozemek p. č. 380/18 v k. ú. Zehuby o výměře 379 m2 za cenu 90,- Kč/ m2 

prodán manželům Šindelářovým, jak bylo schváleno na zasedání dne 27. 11. 

2023? 

 

8) Bylo zastupitelstvo seznámeno s dokumentem, který byl zaslán na adresu 

podatelny, jež žadatelovu mailovou adresu i přes mnohanásobné upozorňování 

jak síťového správce, tak starostky a místostarostky, blokuje, a na adresu 

starostky a místostarostky ve věci podezření na korupční jednání? 

 

Dokument dokládal podezření na korupční jednání obecního zastupitelstva ve 

Žlebech, když odsouhlasilo prodej pozemku nukleární rodině člena 

zastupitelstva za výrazně nižší cenu, než je skutečná tržní hodnota pozemku. 

Tedy ještě jednou: Byli zastupitelé seznámeni se skutečnostmi týkajícími se 

korupčního jednání ve věci prodeje pozemku p. č. 380/18 v k. ú. Zehuby o 

výměře 379 m2 za cenu 90,- Kč/ m2 manželům Šindelářovým? 

 

9) Kdo je správcem počítačové sítě obce Žleby? Na jaký úvazek je zaměstnán? 

 

10)  Pominula překážka ve věci nemožnosti doručit z emailové adresy 

jan.prchal@skiff.com zprávu s přílohami na adresu podatelna@ouzleby.cz, 

respektive pominula blokace odesílatele jan.prchal@skiff.com příjemcem 

podatelna@ouzleby.cz? Co podnikla obec k nápravě? 

 

11) Žádám o zpřístupnění posudku restaurátora Josefa Červinky na křížek 

v Zehubech. Sdělte, prosím, částku, vynaloženou na tento posudek, a datum 

zaslání posudku na KSÚS, a doplňte též částku, vynaloženou na posudek 

Tlučhořův, jakož i datum zaslání posudku na KSÚS. 
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Zajímá mě, jak s křížkem bude naloženo, neboť v předchozí komunikaci, vedené 

se starostkou Záklasníkovou ještě v dobré víře a normálně jako s normální 

starostkou, tj. bez právního tlaku zákona 106/ 1999 Sb., se Záklasníková 

dopustila lží a informační manipulace, a od té doby komunikaci týkající se 

křížku ostentativně ignoruje (již ne týdny, ale měsíce; tato ignorace se rozvíjí již 

od srpna roku 2023, tedy téměř pět měsíců). 

 

Za kvalitní odpovědi předem děkuji! 

 

Ve Žlebech, dne 22. 01. 2024 

Jan Prchal, v. r. 


